

Dagsorden til Fælles MR.-møde tirsdag den 25. marts 2025 kl. 18.45

Der er spisning kl. 18.00. Der skal meldes afbud, hvis man ikke kommer og spiser/ deltager i mødet!

Medlemmer: Henrik Nielsen (HN), Anni Dahl Clausen (ADC), Gert Ludvig Rosing (GLR), Jørn Juul Steen (JJS), Niels Børge Vous (NBV), Lone Nordal Pedersen (LNP), Jens Ole Hansen (JOH), Karen Kusk (KK), Regitze Kaas Knuth (RKK), Henny Mortensen (HM), Ann-Catrine Elnegaard Hansen (ACEH), Lone Maagaard Jensen (LMJ) Johnny Petersen (JP), Birte Bæk (BB), Hanne Tved (HT), Hanne Lindhard Pedersen (HLP), Birgithe Bennetzen (BiB), Preben Filtenborg Foldager (PFF), Carsten Bech Nielsen (CBN), Peter Walter Hamann (PWH) Lene Nogel (LN), Anders Pontoppidan Møller (APM), Christine Barholt (CB)

Sekretær: Lisa Pihl Jensen

Afbud: Carsten Bech Nielsen, Lone Maagaard Jensen.

Fraværende uden afbud: Anders Pontoppidan Møller, Lene Nogel og Johnny Petersen

1. Godkendelse af Dagsorden		Godkendt med ekstra punkt 17 – rengøring.
2. Orientering fra:		
Nord	v/ Birte	Intet.
Syd	v/ Henrik	Der er sat gang i kirkegårdsomlægning på Tullebølle.
Præst	v/ Christine	Der arbejdes med organist ansættelse.
		Der ønskes tidligere gudstjenester juleaften fra personalet. Gudstjenesterne juleaften fastholdes, som nu.

3. Forretningsorden for fællesmøde		Forretningsorden blev tilrettet og godkendt.
4. Opfølgning på APV.	Tunge løft	Der blev drøftet forskellige muligheder for katafalker. Der arbejdes med løsninger i de forskellige kirker, i hvert af de 2 råd.
5. Ny Præst	Der ønskes en drøftelse af diakoni.	Der skal lægges vægt på diakonien i jobopslaget.
6. Farvel til Jens Jørgen		Der siges farvel til Jens Jørgen og Susanne, 2. pinsedag. Blomster sidste arbejdsdag.
7. Registrering af brug	Forpagterbolig Hou og Fælleshus Bøstrup	Varme er fortsat et problem. Drøftet og der arbejdes med en løsning.
8. Nadver/Vin		Der serveres vin ved nadver. Hvis der kommer henvendelser om saft, serveres det også.
9. Lån/leje Kirker		Der lånes ikke kirker ud, mod betaling af entré til arrangørerne. MR./ aktivitetsudvalget kan opkræve entré.
10. Geo dage	29-31.05	Hvert menighedsråd planlægger selv, hvis de vil være med.
11. Kor-i -Nord	Fremtid.	Drøftet og MR. ønsker fortsat kor-i -nord. Henrik,

		Jørn og Jens Ole arbejder videre.
12. Forpagtning af kirkernes jorde.		Drøftet. Præstegårdsudvalget drøfter videre ift. fremtiden.
13. Church-desk	Medarbejder rettigheder og menighedsrådsmedlemmer.	Der blev drøftet rettigheder på Church-desk, til medarbejdere og menighedsrådsmedlemmer. Alle rådsmedlemmer og medarbejder tilbydes oprettelse i church-desk. Lisa undersøger om der er betalingsmæssige konsekvenser.
14. Studietur	Der er forslag om kirkegårdsbesøg og grøn omstilling.	Rammen for studietur blev drøftet. Studietur bliver for medlemmer af de 2 menighedsråd Niels Vous, Hanne L. Petersen og Jens Ole planlægger.
15. Sommeraftensang		Der er et ønske om at sommeraftensang kan fortsætte. Præst planlægger sammen med kirkemusikerne.
16. Aktivitetsudvalget Præstegårdsudvalget	Referatet fra aktivitetsudvalget ønskes udsendt til alle.	Referat er udsendt. Alle skal betale for udflugt i år. Dato 12.08. Der blev givet en orientering fra Præstegårdsudvalget. Der er mange ting i gang i øjeblikket.

17. Rengøring		Der skal ske henvendelse til Jørn Juul ift. rengøringsopgaver. Jørn søger afklaring af vask af duge mv.
18. Eventuelt.		Der bør orienteres i Kirkebladet omkring ny regnskabsfører.

Underskrift for fællesmøde 25.marts 2025

Oplæst og godkendt.

Peder J. Pedersen
 [Signature]
 Peter [Signature]
 [Signature]
 Jørn [Signature]
 Lone [Signature] [Signature]
 Hanne Lind [Signature]
 Rute [Signature]
 Kam [Signature]
 [Signature]
 Birgitte [Signature]
 [Signature]

Henry [Signature]
 Ann. [Signature]
 Ninni [Signature]
 Hanne Tved.
 Jens [Signature]